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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2019/20:125 Habiliteringsersättning i alla kommuner

I dag är det enbart fyra av landets kommuner som inte betalar ut så kallad 
habiliteringsersättning till intellektuellt funktionsnedsatta för deras arbete. 
Ludvika, Aneby, Ödeshög och Nordanstig är de fyra kommuner som inte gör 
detta. 

Det statsbidrag som Vänsterpartiet fick igenom förra mandatperioden har alltså 
haft effekt, men trots att kommunerna får betalt för att införa ersättningen så 
vägrar fortfarande fyra kommuner att göra det. Ett ovärdigt och respektlöst 
synsätt då kommunen förväntar sig att individerna ska gå till sitt arbete utan att 
få ersättning för det. Daglig verksamhet är en viktig sysselsättning och ger ett 
värde såväl i att vara behövd som att finnas i ett sammanhang och kunna tjäna 
sina egna pengar.

Habiliteringsersättningens storlek varierar kraftigt över landet liksom kvaliteten 
på den dagliga verksamheten, men ett grundläggande krav borde ändå vara att 
ersättning betalas ut.

Därför vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

1. Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att de fyra kommunerna ska 
införa habiliteringsersättning?

2. Hur långt har lagstiftningsprocessen kommit för att göra 
habiliteringsersättningen obligatorisk i kommunerna?

………………………………………

Ulla Andersson (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-13
Besvaras senast
2019-11-27
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


